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  愛是問題的癥結   

     
 林崇智牧師                         
若沒有愛的本質，教會的事工便毫無價值。    林前13:1 -3
◆
  沒有愛的教會    
1.  言語不能造就人
我若能說世人和天使的方言,卻沒有愛,我就成了鳴的鑼、響的鈸一樣。
林前13:1
2.  講道禱告都是沒有效力
我若有先知講道的恩賜，也明白各樣的奧祕，各樣的知識；並且有全備的信，叫我能夠移山卻沒有愛，我就算不得甚麼。林前13:2
3.  奉献施捨無盖處
我若把一切所有的分給人，又捨己身被人焚燒，卻沒有愛，對我仍然毫無益處。林前13:3
◆
  愛的重要價值     
如果你們彼此相愛，眾人就會認出你們是我的門徒了。約13:35
凡事都不可虧欠人，惟有彼此相愛要常以為虧欠，因為愛人的就完全了律法。   羅13:8 
在這一切之上，還要有愛心，愛心是聯繫全德的。  西3:14
◆
  教會要以愛為本去運作   
一. 靈命成長不可或缺的愛 
卻要在愛中過誠實的生活，在各方面長進，達到基督的身量。弗4:15
但聖靈的果子是仁愛、喜樂、平安、忍耐、恩慈、良善、信實、溫柔、節制；這樣的事，是沒有律法禁止的。加5:22-23
二. 教會事奉不可或缺的愛
萬物的結局近了,所以你們要謹慎警醒地禱告。最重要的是要彼此切實相愛,因為愛能遮蓋許多的罪。你們要互相接待，不發怨言。你們要作　神各樣恩賜的好管家，各人照著所領受的恩賜彼此服事。  彼前4:7-10
要憑著愛心行事，好像基督愛我們，為我們捨己，當作馨香的供品和祭物獻給神。  弗5:2
三. 社會關懷不可或缺的愛
主為我們捨命，這樣，我們就知道甚麼是愛；我們也應當為弟兄捨命。凡有世上財物的，看見弟兄窮乏，卻硬著心腸不理，他怎能說他心裡有　神的愛呢？   約壹3:17-18
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  Love is the crux of the issue   
     


Pastor Lum
Without love as core, all church ministries are worthless.  1Cor.13:1-3
◆
   A church without love    
1.  Its speech cannot edify
If I speak in the tongues  of men or of angels, but do not have love, I am only a resounding gong or a clanging cymbal.   1Cor.13:1
2.  Its preaching and prayer are ineffective
If I have the gift of prophecy and can fathom all mysteries and all knowledge, and if I have a faith that can move mountains, but do not have love, I am nothing. 1Cor.13:2
3.  Its offering and giving are useless
If I give all I possess to the poor and give over my body to hardship that I may boast, but do not have love, I gain nothing.  1Cor.13:3
◆
     The important value of love
By this everyone will know that you are my disciples, if you love one another. Jn.13:35
Let no debt remain outstanding, except the continuing debt to love one another, for whoever loves others has fulfilled the law.   Rom.13:8

And over all these virtues put on love, which binds them all together in perfect unity.  Eph.3:14
◆
    All church ministries must be done in love
1.  Spiritual growth needs love
Instead, speaking the truth in love, we will grow to become in every respect the mature body of him who is the head, that is, Christ.   Eph.4:15

But the fruit of the Spirit is love, joy, peace, forbearance, kindness, goodness, faithfulness,  gentleness and self-control. Against such things there is no law.
2.  Church ministry needs love
The end of all things is near. Therefore be alert and of sober mind so that you may pray.  Above all, love each other deeply, because love covers over a multitude of sins.  Offer hospitality to one another without grumbling.  Each of you should use whatever gift you have received to serve others, as faithful stewards of God’s grace in its various forms.   1Pet.4:7-10

Walk in the way of love, just as Christ loved us and gave himself up for us as a fragrant offering and sacrifice to God.    Eph.5:2
3.  Outreach caring needs love
If anyone has material possessions and sees a brother or sister in need but has no pity on them, how can the love of God be in that person?   Dear children, let us not love with words or speech but with actions and in truth.    1Jn.3:17-18
